

信息披露

上海新南洋昂立教育科技有限公司关于股东集中竞价减持股份计划的公告

Table with 4 columns: Shareholder Name, Shareholding Percentage, Proportion of Shares to be Sold, and Source of Shares to be Sold.

本公司董事会、全体董事及相关股东保证本公告不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性承担法律责任。

晋能控股山西煤炭业股份有限公司2022年年度股东大会决议公告

本公司董事会及全体董事保证本公告不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性承担法律责任。

晋能控股山西煤炭业股份有限公司2022年年度股东大会决议公告

晋能控股山西煤炭业股份有限公司第八届董事会第一次会议决议公告

晋能控股山西煤炭业股份有限公司第八届董事会第一次会议决议公告

Table with 6 columns: Shareholder Type, Votes, Opposes, Ratio, Shares, and Ratio (%) for the 8th Board Meeting.

Table with 6 columns: Shareholder Type, Votes, Opposes, Ratio, Shares, and Ratio (%) for the 8th Board Meeting.

Table with 6 columns: Shareholder Type, Votes, Opposes, Ratio, Shares, and Ratio (%) for the 8th Board Meeting.

Table with 6 columns: Shareholder Type, Votes, Opposes, Ratio, Shares, and Ratio (%) for the 8th Board Meeting.

Table with 6 columns: Shareholder Type, Votes, Opposes, Ratio, Shares, and Ratio (%) for the 8th Board Meeting.

Table with 6 columns: Shareholder Type, Votes, Opposes, Ratio, Shares, and Ratio (%) for the 8th Board Meeting.

Table with 6 columns: Shareholder Type, Votes, Opposes, Ratio, Shares, and Ratio (%) for the 8th Board Meeting.

晋能控股山西煤炭业股份有限公司第八届监事会第一次会议决议公告

晋能控股山西煤炭业股份有限公司第八届监事会第一次会议决议公告

Table with 6 columns: Shareholder Type, Votes, Opposes, Ratio, Shares, and Ratio (%) for the 8th Board Meeting.

Table with 6 columns: Shareholder Type, Votes, Opposes, Ratio, Shares, and Ratio (%) for the 8th Board Meeting.

Table with 6 columns: Shareholder Type, Votes, Opposes, Ratio, Shares, and Ratio (%) for the 8th Board Meeting.

Table with 6 columns: Shareholder Type, Votes, Opposes, Ratio, Shares, and Ratio (%) for the 8th Board Meeting.

Table with 6 columns: Shareholder Type, Votes, Opposes, Ratio, Shares, and Ratio (%) for the 8th Board Meeting.

Table with 6 columns: Shareholder Type, Votes, Opposes, Ratio, Shares, and Ratio (%) for the 8th Board Meeting.

Table with 6 columns: Shareholder Type, Votes, Opposes, Ratio, Shares, and Ratio (%) for the 8th Board Meeting.

宁波杉杉股份有限公司关于控股股东办理非公开发行可交换公司债券股份补充质押的公告

本公司董事会及全体董事保证本公告不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性承担法律责任。

Table with 10 columns: Shareholder Name, Shareholding Percentage, Borrowing Amount, and other details for convertible bonds.

本公司控股股东杉杉集团未来半年内无到期的质押股份，未来一年（不含半年内）无到期的质押股份。

Table with 10 columns: Shareholder Name, Shareholding Percentage, Borrowing Amount, and other details for convertible bonds.

本公司控股股东杉杉集团未来半年内无到期的质押股份，未来一年（不含半年内）无到期的质押股份。

Table with 10 columns: Shareholder Name, Shareholding Percentage, Borrowing Amount, and other details for convertible bonds.

上海优宁维生物科技股份有限公司2022年度权益分派实施公告

Table with 3 columns: Serial Number, Shareholder Name, and Distribution Details.

本公司董事会、全体董事及相关股东保证本公告不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性承担法律责任。

优宁维生物科技股份有限公司2022年度权益分派实施公告

柳州钢铁股份有限公司第八届董事会第十九次会议决议公告

柳州钢铁股份有限公司第八届董事会第十九次会议决议公告

Table with 6 columns: Shareholder Type, Votes, Opposes, Ratio, Shares, and Ratio (%) for the 19th Board Meeting.

柳州钢铁股份有限公司第八届董事会第十九次会议决议公告

Table with 6 columns: Shareholder Type, Votes, Opposes, Ratio, Shares, and Ratio (%) for the 19th Board Meeting.

深圳市美芝装饰设计工程股份有限公司2022年年度股东大会决议公告

深圳市美芝装饰设计工程股份有限公司2022年年度股东大会决议公告

Table with 6 columns: Shareholder Type, Votes, Opposes, Ratio, Shares, and Ratio (%) for the 2022 AGM.

深圳市美芝装饰设计工程股份有限公司2022年年度股东大会决议公告

Table with 6 columns: Shareholder Type, Votes, Opposes, Ratio, Shares, and Ratio (%) for the 2022 AGM.

晋能控股山西煤炭业股份有限公司关于收购同忻煤矿32%股权资产减值测试情况说明的公告

晋能控股山西煤炭业股份有限公司关于收购同忻煤矿32%股权资产减值测试情况说明的公告

晋能控股山西煤炭业股份有限公司关于收购同忻煤矿32%股权资产减值测试情况说明的公告

晋能控股山西煤炭业股份有限公司关于收购同忻煤矿32%股权资产减值测试情况说明的公告

晋能控股山西煤炭业股份有限公司关于收购同忻煤矿32%股权资产减值测试情况说明的公告

北京大成(广州)律师事务所关于深圳市美芝装饰设计工程股份有限公司2022年年度股东大会的法律意见书

北京大成(广州)律师事务所关于深圳市美芝装饰设计工程股份有限公司2022年年度股东大会的法律意见书

Table with 7 columns: Serial Number, Proposal Name, Votes, Opposes, Ratio, Shares, and Ratio (%) for the AGM.

北京大成(广州)律师事务所关于深圳市美芝装饰设计工程股份有限公司2022年年度股东大会的法律意见书

Table with 7 columns: Serial Number, Proposal Name, Votes, Opposes, Ratio, Shares, and Ratio (%) for the AGM.